
                

Αθήνα, 20 Αυγούστου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

  

Θέμα: «Ανείπωτη τραγωδία στο ΒΟΑΚ με 3 νεαρούς να χάνουν τη ζωή τους 

στην άσφαλτο». 

 

Νέο σοκαριστικό συμβάν με τρεις νέους νεκρούς, ηλικίας 15, 19 και 20 ετών, είναι ο 

τραγικός απολογισμός από το τρομακτικό τροχαίο δυστύχημα που συνέβη τα 

ξημερώματα του Σαββάτου, κάτω από αδιευκρίνιστες μέχρι στιγμής συνθήκες, στο 

τμήμα του Βόρειου Οδικού Άξονα Κρήτης (ΒΟΑΚ), στο ύψος της γέφυρας του 

Γαλατά Χανίων, ενώ μια ακόμα άτυχη 22χρονη συνεπιβάτης, δίνει τη «μάχη» για να 

κρατηθεί στη ζωή στη ΜΕΘ του τοπικού νοσοκομείου. 

Είναι γνωστό ότι η Κρήτη υπολείπεται σε οδικές υποδομές και όσον αφορά στο 

ΒΟΑΚ, ο οποίος έχει χαρακτηριστεί πολλάκις από επίσημα χείλη ως «αμαρτωλή 

ιστορία», δυστυχώς κάθε χρόνο στοιχίζει αμέτρητες ανθρώπινες ζωές, αφού ποτέ δεν 

αντιμετωπίστηκε σοβαρά, υπεύθυνα και στο σύνολό του, λίγοι γνωρίζουν ποια 

τμήματα έχουν μελετηθεί και ανατεθεί, είναι άγνωστο τί συμβαίνει με τους 

εργολάβους και την εξέλιξη των έργων, με ό, τι αυτό συνεπάγεται για το βαρύ «φόρο 

αίματος» που πληρώνουν οι Κρήτες και οι επισκέπτες κάθε καλοκαίρι. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Πότε επιτέλους θα ολοκληρωθεί στο σύνολό του ο ΒΟΑΚ; Υπάρχει σαφές 

χρονοδιάγραμμα; 

2. Τους πρώτους οκτώ μήνες του 2024, η Κρήτη έχει μια θλιβερή «πρωτιά», αφού 

έχουν «χάσει» τη ζωή τους στην άσφαλτο 39 άνθρωποι! Πότε σκοπεύετε να 

κατασκευάσετε όλες τις απαραίτητες υπέργειες πεζογέφυρες για την ασφαλή 
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διέλευση των πεζών κατά μήκος του ΒΟΑΚ, να τοποθετήσετε διαχωριστικό 

κιγκλίδωμα - διάζωμα ανάμεσα στις δύο κατευθύνσεις, να προσθέσετε 

ανακλαστήρες οδοστρώματος, να αποκαταστήσετε τη ΛΕΑ (όπου απαιτείται), να 

συντηρήσετε τη βλάστηση παραπλεύρως των κεντρικών οδών, να φροντίσετε να 

επισημανθούν ξανά οι διαγραμμίσεις της διπλής γραμμής των οδοστρωμάτων, να 

βελτιώσετε τη φωτεινή σήμανση και να τοποθετήσετε προειδοποιητικές πινακίδες 

στα επικίνδυνα σημεία του δρόμου «καρμανιόλα», ώστε να μην ξαναθρηνήσουμε 

άδικα, άλλα αθώα θύματα; 

3. Πότε προβλέπετε να ολοκληρωθεί η επέκταση του παράπλευρου δικτύου, με τις 

γέφυρες στα ποτάμια εκατέρωθεν του δρόμου, τη κατασκευή και βελτίωση των 

ισόπεδων κόμβων, τη διαμόρφωση ενιαίας διατομής οδοστρώματος, τη 

δημιουργία ασφαλέστερων στάσεων για τα λεωφορεία και τα άλλα μεγάλα 

επιβατικά οχήματα κ.λπ.; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




